
   
   
 Protokoll 
 SS SVEARNAS  MEDLEMSMÖTE 2024-04-25 
 Tid:  kl.19.00 
 Plats:  Mälbybasen i Torshälla 

 § 1  Mötets öppnades 
 Ordförande, Daniel Serrander, öppnade mötet och hälsade de närvarande 
 välkomna. 

   
 § 2  Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes. 

 § 3  Val av ordförande och sekreterare för mötet 
 Daniel Serrander valdes till mötesordförande. 
 Malin Söderroos valdes till sekreterare. 

 § 4  Val av justeringsmän och rösträknare 
 Per Barius och Nicklas Ahlgren valdes till justeringsmän och rösträknare. 

 § 5  Föregående möte 
 Mötesordförande återberättande några få punkter från tidigare protokoll. 
 Protokollet från årsmötet finns tillgängligt på hemsidan för den som vill läsa. 

 § 6  Rapport från verksamhetsansvariga 

 Rapport ordförande 
 Ordförande presenterar sig och berättar om sin historia i klubben och tydliggör 
 att fokus på vårmötet är framåtsyftande. 

 Rapport varvschefen 
 Fredrik Birgersson går igenom tider för sjösättningen, 20/4 fram till 18/5 och 
 påminner om avgifter för de som sjösätter utanför ordinarie iläggningstider. 
 Arbetsplikt kommer ske under hösten och info om detta kommer läggas ut på 
 hemsidan. På hemsidan finns även en lista på saker som behöver genomföras, 
 vill man genomföra något på listan kontakta Fredrik. 

 Rapport intendenten 
 Tommy Rundin går igenom tid för vårstädning 11 maj med start på Bubben kl 
 09.00. Om någon behöver skjuts till städdagen kan man få låna Lotta eller se om 
 man kan samåka. Projekt och kommande arbeten på Bubben under året 
 presenterades, på listan stod bland annat avspärrning/uppfyllning av gräsmattan 
 och ny sittbänk till bastun. Det finns fortfarande en del nedfallna träd kvar på 
 Bubben, man får gärna hjälpa till att kapa upp och även ta med hem. 
 Höststädning kommer ske 5 oktober. 



 Rapport ungdomsverksamheten och segling 
 Fredrik Birgersson och Jannica Öhrn presenterar hur verksamheten ser ut idag. 
 Arbetsdag då medlemmar kan göra arbetsplikt äger rum 27 april med start kl 
 09.00 vid Mälbybasen. 

 Jannica presenterar upplägget för tjej-segling och vuxenseglarskolan för 
 säsongen. Tjejsegling tisdagar i Mälby 14, 21, 28 maj och 20, 27 augusti. Det är 
 väldigt stort intresse och det är positivt. 

 Tjej-eskader 30/8-1/9 med gemensam middag på Bubben (lördagen) då kommer 
 även Västerås, Strängnäs, Köping och Kungsör att bjudas in. 

 Vuxenseglarskola 1, 2, 4 och 11 juni. 

 Olympiadagar kommer äga rum 30/5, 31/5 och 1/6 inne i Stadsparken då olika 
 föreningar visar upp sina verksamheter. Svearna kommer delta och visa upp 
 ungdomsverksamheten. 

 Rapport trivselgruppen 
 Håkan Rundin presenterar kommande inplanerade trivselaktiviteter som 
 kommer äga rum under säsongen. Aktiviteter är; 

 ●  Midsommar 21/6 med knytis 
 ●  Sillsex 24/8 med knytis och trubadur, gör gärna en intresseanmälan 

 senast 24/6 
 ●  Kräftskiva 7/9 

 Utöver detta kommer spontana aktiviteter ske lite då och då under säsongen och 
 då flaggar trivselgruppen om detta på Facebook och informerar på tavlan på 
 Bubben. Om någon har ideér om aktiviteter som kan genomföras är det helt okej 
 att genomföra dem själva eller ta hjälp av trivselgruppen. 

 Rapport kassören 
 Patrik Wunderlich presenterar medlemsavgifterna och uppmanar alla att betala 
 in sin avgift via swish eller bankgiro. Detta har skickats ut via mail och i Allt om 
 Svearna. Vi testar nu att betalningar görs på detta sätt istället för att skicka ut 
 fakturor. 

 § 8  Fyllnadsval 
 Föreningen saknar en tävlingsledare och har inte lyckats fylla den posten. 
 Styrelsen uppmanar att om någon är intresserad och är duktig på kappsegling får 
 man gärna höra av sig till valberedningen eller styrelsen. 

 § 9  Nya medlemmar 
 Inga nya medlemmar sedan förra mötet.  Styrelsen jobbar  för att göra 
 ansökningsförfarandet lättare och mer digitalt. 

 § 9  Övriga frågor 
 Miljö – Anders Sundström går igenom status gällande båtbottensaneringen och 
 besvarar uppkomna frågor från vårmötet. Ny mätning kommer ske under hösten, 
 information kommer skickas ut och båtägaren måste ta eget ansvar för att se till 
 att båten mäts. Vid frågor eller uppstart av sanering kontakta Anders Sundström. 



 Om du ska bottenmåla en godkänd båt kontakta Anders Sundström, Lars 
 Klingvall, Bo Bratt eller Tommy Carlsson. 

 Om man köper en ny båt, kontrollera att båten har godkänd dokumentation, ta 
 hjälp av Anders Sundström vid minsta osäkerhet. Hur olika föreningar hanterar 
 saneringen och vilka regler föreningarna själva satt upp varierar. 

 Vägföreningen – Lars-Göran Birgersson, föreningens representant i 
 vägföreningen, redogör för pågående arbetet med att se över andelstalen. Idag 
 har Svearna förhållandevis höga andelstal och en översyn skulle kunna innebära 
 att vi får ett lägre andelstal. 

 § 10  Mötet avslutas 
 Ordförande för mötet tackar för allas deltagande och avslutar mötet. 

 Vid protokollet 

 ________________________________ 
 Malin Söderroos 
 Sekreterare 

 ________________________________  ________________________________ 
 Justeras, Per Barius  Justeras, Nicklas Ahlgren 


